

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM828501

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ENTITY CONVERSION		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
noon WEB&IT GmbH		05/30/2022	Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): SWITZERLAND
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	Medicalholodeck AG		
<b>Street Address:</b>	Technoparkstrasse 1		
<b>City:</b>	Zurich		
<b>State/Country:</b>	SWITZERLAND		
<b>Postal Code:</b>	8005		
<b>Entity Type:</b>	Aktiengesellschaft (Ag): SWITZERLAND		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 2</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	5855218	MEDICALHOLODECK	
<b>Serial Number:</b>	97373990	RECORDXR	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>			
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Phone:</b>	702-703-7288		
<b>Email:</b>	rg@gilelawgroup.com		
<b>Correspondent Name:</b>	Ryan Gile		
<b>Address Line 1:</b>	1180 N. Town Center Dr., Ste. 100		
<b>Address Line 4:</b>	Las Vegas, NEVADA 89144		
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	NOOON.000G		
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Ryan Gile		
<b>SIGNATURE:</b>	/Ryan Gile/		
<b>DATE SIGNED:</b>	08/01/2023		
<b>Total Attachments: 4</b>			
source=NOOON - noon web&IT GmbH Mutation Translation#page1.tif			
source=NOOON - noon web&IT GmbH Mutation Translation#page2.tif			

OP \$65.00 5855218

source=NOOON - noon web&IT GmbH Mutation Translation#page3.tif

source=NOOON - noon web&IT GmbH Mutation Translation#page4.tif



I confirm that the following is an accurate translation of the **Mutation** document recorded with the Swiss Official Gazette of Commerce and attached hereto as **Exhibit A**.

Christof von Waldkirch  
CEO Medicalholodeck AG  
Zurich, Switzerland, 01. August 2023

**Category:** commercial register entries  
**Sub-heading:** mutation  
**Date of publication:** SOGC 05/30/2022  
**Notification number:** HR02-1005483734

**Publishing body**

Federal Office of Justice (FOJ), Federal Office for the Commercial Register, Bundesrain 20, 3003 Bern

## Mutation noon web&IT GmbH, Zurich, now Medicalholodeck AG

Medicalholodeck AG  
Technoparkstrasse 1  
8005 Zurich

Previously  
noon web&IT GmbH  
Toblerstrasse 89  
8044 Zurich

noon web&IT GmbH, in Zurich, CHE-477.006.258, limited liability company Liability (SOGC No. 176 of September 11, 2015, Publ. 2367823). Amendment to the Articles of Association: 05/23/2022. Conversion: The limited liability company has share capital in CHF100,000.00 and will be increased according to the conversion plan of May 23, 2022 and the balance sheet as of December 31, 2021 with assets of CHF 183,347.97 and liabilities (debt capital) of CHF 141'299.01 converted into a public limited company. The previous sole shareholder and the new shareholder who joined in the course of the capital increase receive for their Previous ordinary shares 100,000 registered shares at CHF 1.00. Company new: Medicalholodeck AG. New domicile: Technoparkstrasse 1, 8005 Zurich. Legal form new: public company. Purpose new: The company aims to design and Producing services and software developments in the fields Internet and IT. They can also provide advice, particularly corporate and Offer individual consultations, as well as training and further education. Society can Trade in consumables and durables and those with them Offer connecting services in the IT and Internet sectors. The Company may have branches and subsidiaries at home and abroad set up and participate in other companies at home and abroad as well as all Transactions directly or indirectly related to their purpose. The company can acquire property at home and abroad, encumber, sell and manage. You can also get financing for your own or someone else's Make an invoice as well as guarantees and sureties for subsidiaries and enter into third parties. You can patents, trademarks, licenses, manufacturing processes and Acquiring, developing, managing and exploiting intellectual property rights. Share capital new: CHF 100,000.00 [previously: CHF 20,000.00]. Payment of new share capital: CHF 100'000.00. New shares: 100,000 registered shares at CHF 1.00. Messages new: The Company notices to shareholders are sent by letter, fax or e-mail to The addresses recorded in the share register. New transferability: The transferability of the Registered shares are limited in accordance with the articles of incorporation. Registered persons new or mutating: von Waldkirch, Christof, von Schaffhausen, in Zurich, President of the Board of Directors, with individual signature [previously: shareholders and managing directors, with individual signature]; Sandoz, Dominique David, from Le Locle, in Basel, member of Board of Directors, with individual signature.

Daily register no. 21136 of 05/24/2022  
Previous publication in SOGC: No. 176, date: 09/11/2015  
Contact point: Commercial Register Office of the Canton of Zurich

# EXHIBIT A

# EXHIBIT A



**Rubrik:** Handelsregistereintragungen  
**Unterrubrik:** Mutation  
**Publikationsdatum:** SHAB 30.05.2022  
**Meldungsnummer:** HR02-1005483734

**Publizierende Stelle**

Bundesamt für Justiz (BJ), Eidgenössisches Amt für das Handelsregister, Bundesrain 20, 3003 Bern

## Mutation noon web&IT GmbH, Zürich, neu Medicalholodeck AG

Medicalholodeck AG  
Technoparkstrasse 1  
8005 Zürich

Bisher  
noon web&IT GmbH  
Toblerstrasse 69  
8044 Zürich

noon web&IT GmbH, in Zürich, CHE-477.006.258, Gesellschaft mit beschränkter Haftung (SHAB Nr. 176 vom 11.09.2015, Publ. 2367823). Statutenänderung: 23.05.2022. Umwandlung: Die Gesellschaft mit beschränkter Haftung hat das Stammkapital auf CHF 100'000.00 erhöht und wird gemäss Umwandlungsplan vom 23.05.2022 und Bilanz per 31.12.2021 mit Aktiven von CHF 183'347.97 und Passiven (Fremdkapital) von CHF 141'299.01 in eine Aktiengesellschaft umgewandelt. Der bisherige einzige Gesellschafter und der im Zuge der Kapitalerhöhung eingetretene neue Gesellschafter erhalten für ihre bisherigen Stammanteile 100'000 Namenaktien zu CHF 1.00. Firma neu: Medicalholodeck AG. Domizil neu: Technoparkstrasse 1, 8005 Zürich. Rechtsform neu: Aktiengesellschaft. Zweck neu: Die Gesellschaft bezweckt das Konzipieren und Produzieren von Dienstleistungen und Software-Entwicklungen in den Bereichen Internet und IT. Auch kann sie Beratungen, insbesondere Unternehmens-, und Einzelberatungen, sowie Aus- und Weiterbildungen anbieten. Die Gesellschaft kann Handel betreiben mit Verbrauchs- und Gebrauchsgütern und die damit zusammenhängenden Dienstleistungen im IT und Internet Bereich anbieten. Die Gesellschaft kann Zweigniederlassungen und Tochtergesellschaften im In- und Ausland errichten und sich an anderen Unternehmen im In- und Ausland beteiligen sowie alle Geschäfte tätigen, die direkt oder indirekt mit ihrem Zweck in Zusammenhang stehen. Die Gesellschaft kann im In- und Ausland Grundeigentum erwerben, belasten, veräussern und verwalten. Sie kann auch Finanzierungen für eigene oder fremde Rechnung vornehmen sowie Garantien und Bürgschaften für Tochtergesellschaften und Dritte eingehen. Sie kann Patente, Marken, Lizenzen, Herstellungsverfahren und Immaterialgüterrechte erwerben, entwickeln, verwalten und verwerten. Aktienkapital neu: CHF 100'000.00 [bisher: CHF 20'000.00]. Liberierung Aktienkapital neu: CHF

100'000.00. Aktien neu: 100'000 Namenaktien zu CHF 1.00. Mitteilungen neu: Die Mitteilungen der Gesellschaft an die Aktionäre erfolgen durch Briefe, Fax oder E-Mail an die im Aktienbuch verzeichneten Adressen. Vinkulierung neu: Die Übertragbarkeit der Namenaktien ist nach Massgabe der Statuten beschränkt. Eingetragene Personen neu oder mutierend: von Waldkirch, Christof, von Schaffhausen, in Zürich, Präsident des Verwaltungsrates, mit Einzelunterschrift [bisher: Gesellschafter und Geschäftsführer, mit Einzelunterschrift]; Sandoz, Dominique David, von Le Locle, in Basel, Mitglied des Verwaltungsrates, mit Einzelunterschrift.

Tagesregister-Nr. 21136 vom 24.05.2022

Vorangehende Publikation im SHAB: Nr. 176, Datum: 11.09.2015

Kontaktstelle: Handelsregisteramt des Kantons Zürich